



Obcokrajowcy do 26 roku życia, którzy pracują w Polsce, również zostaną objęci PIT-em zero dla młodych! [PL/ENG/UKR]

2019-08-28

Na zapytania portalu prawo.pl Ministerstwo Finansów odpowiedziało, że PIT zero dla młodych dotyczy zarówno rezydentów, czyli osób mieszkających w Polsce, posiadających tu centrum interesów osobistych lub gospodarczych i przebywających w kraju dłużej niż 183 dni w roku podatkowym, płacących podatki od całości uzyskiwanych dochodów/przychodów, bez względu na miejsce położenia ich źródeł, jak i nierezydentów czyli w praktyce obcokrajowców mieszkających i pracujących w Polsce czasowo.

(..) Chodzi o obowiązujące od 1 sierpnia 2019 r. nowe zwolnienie w podatku dochodowym od osób fizycznych. Osoby do ukończenia 26. roku życia mogą zarobić bez podatku do 85 528 zł rocznie, czyli tyle, ile wynosi próg podatkowy dla reszty podatników. W tym roku limit zwolnienia jest proporcjonalnie niższy i wynosi 35 636,67 złotych. Co ważne, zwolnione z podatku są tylko dochody ze stosunku służbowego, stosunku pracy, pracy nakładczej, spółdzielczego stosunku pracy oraz umów zlecenia.

ENG

The Ministry of Finance answered on www.prawo.pl, that PIT zero for young people applies to residents, i.e. people living in Poland, having personal or economic interest here and staying in Poland longer than 183 days in a fiscal year, paying taxes on all their incomes, regardless of the sources of the incomes, as well as non-residents, i.e. foreigners living and working in Poland temporarily.

From August 1, 2019 a new personal income tax exemption will come into force in Poland. People up to 26 can earn without tax up to 85 528 PLN per year, i.e. as much as the tax threshold for the rest of the taxpayers. This year the exemption limit is proportionally lower and amounts to 35,636.67 PLN. What is important, only income from the employment relationship, outlay work, cooperative employment relationship and contracts of mandate is exempt from tax.

UKR

Іноземці до 26 років, які працюють у Польщі, також підлягають закону Про звільнення молоді від податку на доходи!

На запит portalu prawo.pl Міністерство фінансів відповіло, що нульовий розмір податку на доходи для молодих людей застосовується для усіх мешканців: тобто людей, які проживають у Польщі, мають тут особистий чи економічний інтерес та проживають у країні більше ніж 183 дні у податковому році, сплачуючи податки на повну суму отриманого доходу (незалежно від місцезнаходження його джерел), як громадян країни, так і нерезидентів, тобто на практиці – іноземців, які тимчасово живуть та працюють у Польщі.

(..) Це нове звільнення від податку на доходи фізичних осіб, яке діє з 1 серпня 2019 року. Особи до 26 років можуть заробляти, без сплати податку на доходи, до 85 528 злотих щорічно. Цього року (до 1 серпня) ліміт звільнення був пропорційно нижчий і становив 35



**Magiczny
Kraków**

636,67 злотов.